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Styremøteprotokoll 4/2022 

Dato: 8. september  2022 Klokken: 1600   
Sted: Gyldna Freden 
 
Til stede: Jarle Larsen, Morris Klokkhammer, Thomas Rysstad, Gjermund Aas og Jack Holland Nielsen

  
Forfall:   Jarle Leirkjær 
 
Protokoll distribueres til: sbv-styret@setesdalsbanen.no,  g.eikeland@vestagdermuseet.no, 
John.olsen@vestagdermusset.no; o.aa@vestagdermuseet.no , aktive og ansatte på Setesdalsbanen og 
hjemmesiden til Setesdalsbanens Venner  
 
 

Sak nr 21/22 Merknader til protokoll nr 3 fra 2022 
 Protokollen er i utgangspunktet godkjent en uke etter møtet 

 
 Vedtak: 

Det er følgende merknader til protokollen:  
Sak 15/22 Bedre informasjon er nå i orden 
Sak 17/22 Tilgang til Web sider er under arbeide, Thomas tar tak i dette. 

  
 

Sak nr 22/22 Gjennomgang av regnskap v/kasserer 
Morris redegjorde for inntekter og utgifter så lang i år. 
Det er ikke noen særlige endringer i økonomien siden sist styremøte. Noen utgifter i 
forbindelse med dugnader. I hovedsak til mat. 

  
 Vedtak: 

Orienteringen tatt til etterretning. 
  

 
Sak nr 23/22 Evaluering av sesongen 2022 

Evalueringsmøte bør avholdes så snart sesongen er over. Viktig å legge evalueringen til en 
dag avdelingsleder og driftsbestyrer kan delta. 

  
 Vedtak: 

Styret foreslår at evalueringen blir 9. eller 13. oktober. 
Viktig at avdelingsleder og driftsbestyrer deltar. 

  
 

Sak nr 24/22 Kurs i vinter 
Er det mulig å få en kursplan fra opplæringsutvalget? Det blir etterlyst kurs for 
sikkerhetstjeneste, ny Robel, Sulitjelma og eventuelt andre kurs. 

  
 Vedtak: 

Det er et sterkt ønske fra styret i venneforeningen om en konkret plan for opplæring og 
gjennomføring av kurs i løpet av vinteren. Slik at ny opplærte kan fungere fra sesongstart 
neste år. 
Det er også et ønske om å få en organisasjonsplan som kan henges opp som et oppslag i 
garderobe og andre møterom de frivillige bruker. 
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Sak nr 25/22 Orienteringssaker  
Driftsbestyrelsen 
Informasjon om en vognkasse i Holmestrand. Øystein tar kontakt med eier. 
Det blir søkt om midler fra NJM til et prosjekt på vognkassen. 
SB har fått en henvendelse fra N. Juklerød om å låne en dresin til Sulitjelma arrangement. 
Det blir stilt visse krav for utlån. Det skal være en skriftlig avtale om utlån, ikke medføre 
utgifter for SB. Det skal være en låsbar tilhenger og en forsikring. 
Beihøldalen offisiell åpning våren 2023? 
SB trenger en gjennomgang av NJBs tilsendte disponeringsavtaler på materiell. 
Ha en vogn med presentasjon av boken «Broer og tuneller». Bruke kinovogna. 
Stiftelsen Setesdalsbanen 
Møte 23. mai ikke den store sakslisten. Men styret var på befaring av rasoverbygget ved 
Løyning, og etablering av Hornessund stasjon på Beihøldalen.  
Avdelingsleder informerte om aktiviteten på Setesdalsbanen for tiden.  
Omlastingskranen som er ferdig, Ventebua på Kringsjå er på plass, Kjelen på Lok 2 forventes 
å komme tilbake etter sommeren og målet er å få lok et klart før utgangen av året. 
Meiningen i Tyskland er bedt om å komme med en pris på den tekniske delen av arbeidet 
med lok 5. 
Ny Robel snart på plass. 
Det er svært mye cruisekjøring for tiden. Imidlertid må belastningen balanseres litt ift hensyn 
til tilgjengelig mannskap og slitasje på materiell. 
Dugnad 
Det har ikke vært den store aktiviteten på dugnadsiden i sommer. Dette skyldes i hovedsak 
at det har vært mye kjøring og ferietid. Folk er nok noe slitne i slutten av sesongen, men vi 
håper på mer aktivitet utover høsten. 

  
 Vedtak:  

Orienteringene tatt til etterretning 
  

 
Sak nr 26/22 Eventuelt. 

VAM får et nytt arkivbygg. Vil det få noen konsekvenser for vårt arkiv i vognhallen? 
  
 Vedtak: 

Jarle og Gjermund undersøker i Driftsbestyrelsen. 
  
  

Oppfølgningssaker 
 

Sak 13/21 Ombygging av Gyldna Freden innvendig. 
Status per 15.03. Panel er på plass i Storebu. Thomas ordner reisverk til lettveggen. 

  
 Vedtak: 

Uendret status 
  

 
Sak 24/20 Maling av Gyldna Freden 

Status per 15.03. Det er malt en god del. Mangler fortsatt litt, skal males ferdig våren 22. 
Status per 8. september. Det er blitt gjort litt i sommer, men det er ikke sikkert det blir ferdig 
utvendig i løpet av året 2022. 

  
 Vedtak: 

Status tas til etterretning  
 
 

 

Sak nr 40/20 Opprette skanne-komite 
Vedtak 
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VAM har spurt om 2 personer fra SBV (Jack og Therese) og 2 personer fra VAM 
(Janne og Thorunn) kan være med på kurs i og legge inn bilder på 
setesdalsbanen.no. Det vil bli gitt opplæring av Stian Bergum 
(Status 12.01.22) Therese har kontaktet Thorunn for   oppdatering, må avvente med 
og legge ut bilder på nett inntil videre, og lagre skannede bilder midlertidig på 
harddisk. 
(Status 15.03.22) ikke blitt undersøkt noe mer fra SBV siden sist. 
(Status 8.09.22) Uendret 

  
 Vedtak: 

Status uendret, tatt til etterretning. 
  

 
 

Protokollen er godkjent etter en uke, og kan offentligjøres da. 

Neste styremøte blir 1 ½ time før evalueringsmøte 9. oktober  

Referent Jack Holland Nielsen 

 


